
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 13. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 455
Vil ministeren redegøre for, hvorfor regeringen hellere vil anvende de ca. 100 mio. kr. fra 
Arbejdsmiljøpuljen, som i 2023 var til rådighed for både private og offentlige virksomhe
der, til i stedet at oprette en ny arbejdsmiljøpulje på finansloven 2025, som udelukkende 
går til det kommunale og regionale område, og for hvilke grunde der er til, at regerin
gen ikke vil give parterne på det private område og de private virksomheder samme 
muligheder for styrke deres arbejdsmiljøindsats gennem anvendelse af en tilsvarende 
arbejdsmiljøpulje?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjarne Laustsen
formand
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